
NOVE JARŠE
Svet KS oziroma njegove komisije

in odbori pripravljajo zaključna po-
ročila o delu v lem letu ler predloge
programov za leto 1978. Če bo
vreme primerno, začnemo z rekon-
strukctjo Lunačkove ulice in ureja-
njem levega pločnika z razsvetljavo
na Jarški cesti. Finančna sredstva so
zagotovljena.

Tudi družbenopolitične organiza-
cije in društva pripravljajo vsebinske
programe in finančne potrebe zanje v
prihodnjem letu. Gre za programe,
katerih izvedbo finandra KS in so v
celoti njen sestavni del.

Ustanovili smo gradbeni odbor za
gradnjo osnovne šole in VVZ. Ne
glede na sprejeti program II. samo-
prispevka pa zahtevamo, da so načrti
za šolo in vrtec projektirani po zazi-
dalnem načrtu iz leta 1974, torej za
šolo s 26 učilnicami in vrtec za 260
otrok. Tako bo možno kasneje z do-
zidavo, ki bo cenejša kot novo pro-
jektiranje prizidati manjkajoče učil-
nice-kabinete in bomo lahko okrog
leta 1985 le prešli na celodnevno
šolo.

Komisija za statut je prejela nekaj
konkretnih pripomb na osnutek

sprememb in dopolnitev sedanjega
statuta KS. Tudi sama je šc razprav-
Ijala in v predlogu je sedaj konkreti-
zirana skupščina KS kot samou-
pravni organ, delegatsko sestavljen
kot prejšnji zbor delegatov KS; spre-
jemala bo vse akte, programe itn.
Hišna samouprava je dopolnjena,
zbor stanovalcev je vključen v doga-
janja KS in prek delegata še dodatno
povezan z zborom-delegacijo KS. S
posebno delegacijo za 7 SIS, v kate-
rih je pristojnost naših delegatov
izredno pomembna, se delegatska
baza za vse SIS povečuje za 35 dele-
gatov. Skupaj s temeljno, splošno in
posebnimi delegadjami, bo treba
izvoliti 74 delegatov.

»Nova« mladinska organizacija—
v glavnem jo sestavljajo mladi, ki so
letos končali osnovno šolo — je po-
kazala začetno agilnost in za praznik
republike pripravila lep program.
Kot vse na novo organizirane je tudi
ta začela obnavljati prostore. ki so v
zgradbi KS namenjeni mladini. Z
delom do uspehov!

Končana je sezona vzdrževanja
okolja, posebno zelenic. Ker sneg ne
pokrije vseh odpadkov že v začetku
novembra, je vsekakor razmisliti o
podaljšani dobi vzdrževanja.
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